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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 
Vergadering d.d. 18 april 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 20.30 
Eindtijd 22.00 
Voorzitter Dhr. H. Wijnen 
Griffier/secretaris Dhr. H. Veraart 
  
 

1.a. Opening en mededelingen (20.30 – 20.40 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 20.45 uur.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  
2. Debatronde  
3. Stand van zaken coördinatie Natuur en Milieu educatie (20.40 – 22.00 uur)  

Deze informatienota is op 28 februari 2017 besproken in een informatieronde. Aanwezig 
waren toen vertegenwoordigers van verschillende organisaties zoals ROVA, Natuur en 
Milieu Overijssel en het Natuurplatform. In de informatienota beschrijft het college welke 
stappen er zijn gezet op het gebied van Natuur- en Milieu Educatie (NME). Er is gewerkt aan 
bundeling en samenwerking tussen de verschillende partijen die actief zijn op dit gebied. De 
ROVA is bereid gevonden de coördinerende rol rond NME op zich te nemen. De gemeente 
treedt op als opdrachtgever voor de ROVA en zorgt er voor dat de projectopdracht en 
activiteiten in lijn blijven met de Groene Agenda. De debatvraag luidt: Wordt de aanpak van 
NME in Zwolle met de informatienota 'Stand van zaken coördinatie Natuur- en Milieu 
Educatie' voldoende gewaarborgd of is er meer nodig? De agenderende partijen (PvdA, D66 
en GroenLinks) krijgen als eerste de gelegenheid het woord te voeren. Deze partijen vinden 
NME erg belangrijk en vinden een hoog ambitieniveau gerechtvaardigd. Ze vragen zich af of 
de huidige inzet voldoende is. De ROVA als uitvoerende organisatie staat niet ter discussie. 
Wel is de vraag of zij voldoende tijd en middelen hebben om de coördinerende rol goed uit te 
voeren. Er is waardering voor de enorme inzet van de vele vrijwilligers. Maar om het 
onderwijs echt te ontzorgen is er wellicht meer nodig. Het gaat niet alleen over het 
overdragen van kennis maar vooral om het beleven van de leefomgeving en de natuur. 
Kinderen moeten naar buiten! Enkele fracties wijzen op de rol van de ouders. Zij hebben een 
belangrijke verantwoordelijkheid bij het opvoeden, ook op het gebied van natuur en milieu. In 
zijn reactie op het debat stelt wethouder Van As dat er al flinke stappen zijn gezet van 
aanbodgericht naar vraaggericht. Er zijn voldoende middelen om de gestelde doelen te 
bereiken. Het gaat vooral om het goed in beeld brengen van het aanbod en de vraag. 
Vervolgens kunnen vraag en aanbod via een gebruiksvriendelijk en toegankelijk (digitaal) 
systeem met elkaar in verbinding worden gebracht. De ROVA werkt hier nu aan. Zij hebben 
voldoende capaciteit om dit te realiseren. Er kan ook gebruik worden gemaakt van de 
expertise en het brede netwerk van Natuur en Milieu Overijssel. De wethouder zegt toe dat 
hij de raad zal melden als zich knelpunten voordoen. Verder ziet hij mogelijkheden om het 
thema duurzaamheid te koppelen aan NME. De gemeente heeft namelijk ambitie op het 
gebied van energietransitie. De wethouder ondersteunt de suggestie voor een evaluatie. Hij 
verwacht dat er het eerste kwartaal volgend jaar een duidelijk beeld te vormen is over de 
voorgang van de natuur- en milieueducatie. Hij zegt toe dat hij de raad nog schriftelijk zal 
informeren over de detailinformatie met betrekking tot onder andere de ureninzet van de 
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ROVA. Aan het eind van het debat is de conclusie dat het onderwerp voldoende is 
besproken. De informatienota wordt alsnog voor kennisgeving aangenomen.  

4. Sluiting (22.00 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur.  
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